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Van de voorzitter

Kerst 2015

Het is moeilijk in deze tijd te denken 
aan de mooie tijd die het kerstfeest 
meestal met zich mee brengt.  
Het kerstfeest is een belangrijke 
feestdag voor veel mensen. Zij vieren 
dan de geboorte van Jezus Christus, 
maar ook mensen die niet geloven 
vieren meestal kerst. Gewoon omdat 
het fijn is om samen met familie 
gezellig wat te eten of cadeaus voor 
elkaar te kopen. Overal ter wereld 
wordt kerst gevierd.

De media bestoken ons dagelijks met 
de problemen die er overal in de we-
reld zijn. Het is moeilijk voor te stel-
len dat de wereld er uit zou kunnen 
zien zoals deze in de kerstverhalen en 
kerstliederen gehoord wordt.   
Toch hoop ik dat we de moed niet 
verliezen en blijven hopen en blijven 
werken aan oplossingen.  
Neem je voor, niets meer voor te ne-
men, hooguit iets dichter bij elkaar 
te staan. Zodat we op de weg die we 
nu lopen voor altijd verder kunnen 
gaan.

Namens het bestuur van het CDA 
Hoorn wens ik u een mooi kerstfeest 
met uw dierbaren en wens ik u veel 
geluk, maar vooral gezondheid voor 
2016.

Léon Schaaf
Voorzitter CDA afdeling Hoorn

i N H O U D

Nieuwsbrief  nr.14

Beste CDA-leden,

Zich een weg banend langs een jaar vol 
aanslagen, oorlogen, vluchtelingenstromen 
en zelfs gestolen schilderijen komt het licht 
van Kerst naar ons toe. Klein en kwetsbaar 
maar onuitwisbaar. Het gezegde luidt 
dat je duisternis niet kunt bestrijden met 
duisternis; alleen met licht kan dat. in 
Hoorn hebben we daar een kleine bijdrage 
aan kunnen leveren met de opvang van 
bijna 200 vluchtelingen in sporthal De Kreek 
gedurende 9 dagen. Vele andere gemeentes 
in de regio doen hetzelfde. Enkele honderden 
vrijwilligers uit Hoorn en omstreken hebben 
zich ingezet voor deze mensen. iets om trots 
op te zijn. Dat geldt ook voor de mensen van 
de gemeente, die letterlijk dag en nacht in 
touw waren om alles rond de opvang voor 
elkaar te maken. 
Jezelf een beetje verplaatsen in het idee dat 
je met je kinderen je huis moet ontvluchten 
en na veel omzwervingen aankomt in een 
onbekend land, leverde bij iedereen meer 
dan genoeg energie op om het 9 dagen vol 
te houden. De sporthal in Hoorn was de 
vierde sporthal waar de groep vluchtelingen 
in Nederland sliep. 
ik ben gedurende de opvangperiode veel 
in de Kreek geweest en heb kennis mogen 
maken met veel van de vluchtelingen. 
Zoals met de man die via-via hoorde dat 
zijn vrouw, die hij al tijden kwijt was, ook 
in Nederland was aangekomen en in een 
opvang 100 kilometer verderop zat. Binnen 
een half uur stond er een vrijwilliger 
met auto voor de Kreek die hem heeft 
weggebracht. Hij mocht daar wel zijn vrouw 
zien, maar moest later weer terug naar 
Hoorn en werd dus weer van zijn vrouw 
gescheiden, omdat hij administratief nu 
eenmaal bij de groep in Hoorn hoorde en 
dat niet omgezet kon worden. Schrijnend. 
Waar de vluchtelingen nu zijn weten we 
niet. Ongetwijfeld nog steeds ergens tussen 
hoop en vrees in een opvangsysteem dat de 
grote toestroom van vluchtelingen feitelijk 
niet aankan. 

De komende periode zal het probleem van 
de vluchtelingenstroom ons blijven testen. 
in de gemeenteraad zal er bijvoorbeeld 
de komende maanden veelvuldig worden 
gesproken over de vraag hoe we iedereen 
kunnen huisvesten, zonder dat dit ten koste 
gaat van bijvoorbeeld mensen die al een tijd 
op een huurwoning zitten te wachten. Het 
bijbouwen van huurwoningen was in Hoorn 
ook zonder immigranten al nodig, en dat 
probleem wordt er dus niet kleiner op. 
inmiddels heeft de gemeenteraad gelukkig 
ook vastgesteld dat we de komende jaren in 

Hoorn echt een stevige 
start moeten maken met 
de stadsvernieuwing in de 
oudere nieuwbouwwijken. 
Dit thema is door het CDA 
op de kaart gezet en is essentieel voor de 
leefbaarheid in onze stad op de langere 
termijn, maar ook om de juiste woningen te 
kunnen bijbouwen.
Het CDA heeft ook thema’s als mantelzorg 
en zorg voor mensen met dementie 
consequent onder de aandacht gebracht. 
Hiervoor komen nu mooie projecten van 
de grond en er zit nog veel meer in het vat 
de komende jaren. ik wil hier speciaal het 
Risdamhuis noemen, dat ik als wethouder 
heb mogen openen; een prachtige 
kleinschalige woonvoorziening voor met 
name dementerenden, die ook toegankelijk 
is voor mensen met een kleinere beurs. Het 
is een concept dat we in Hoorn nog niet 
hadden en waarvan we verwachten dat 
er in de toekomst meer van gaan komen. 
iedereen verdient immers een plek waar je 
tot je recht komt. ik hoop u in het nieuwe 
jaar weer te treffen, bijvoorbeeld op een 
ledenvergadering of een fractievergadering, 
Mocht u vragen specifiek voor mij hebben, 
dan mag u mij uiteraard benaderen of 
langskomen voor 
een kop koffie op het 
stadhuis. ik wens u 
warme feestdagen 
vol licht.

Met hartelijke CDA-
groet,

Michiel Pijl

Michiel Pijl

Van onze 
wethouder:

Het CDA Hoorn wenst u gezegende 
kerstdagen en heel veel geluk en 
gezondheid toe in 2016!



2

Dick Bennis: ik begin mijn draai te vinden

Van onze fractievoorzitter:
(blijven) aannemen. Er zullen maatregelen 
moeten komen om de ongebreidelde stroom 
van politieke en economische vluchtelingen 
tegen te gaan. De Europese en Nederlandse 
regering zijn nu met spoed aan zet.

Als lokale afdeling van het CDA volgen 
wij deze discussie op de voet. Niet in de 
laatste plaatst omdat gemeenten de laatste 
schakel zijn in deze complexe ketting. 
Uiteindelijk zullen de vluchtelingen voor 
enkele dagen, maanden, jaren of zelfs 
permanent toekomstperspectief binnen 
de gemeente moeten worden geboden. 
Vooralsnog kennen we in de gemeente 
Hoorn alleen de crisisopvang in De Kreek, 
dit op verzoek van het Centraal Orgaan 
opvang Asielzoekers (COA). Het ligt echter 
in de lijn der verwachtingen dat het COA 
ook bij Hoorn een verzoek zal indienen voor 
een meer langdurige opvang. Hoe hier 
mee om wordt gegaan, zal te zijner tijd 
duidelijk gaan worden. Hierbij voelen wij 
ons verantwoordelijk voor de echte politieke 
vluchtelingen, maar ook voor de wijk en zijn 
bewoners.

Wat wel al een poosje hoog op de politieke 
agenda bovenaan staat, betreft de door het 
CDA noodzakelijk geachte stadsvernieuwing 
binnen onze gemeente. Hoorn, Blokker 
en Zwaag zijn in de jaren ‘70, ‘80 en ‘90 
fors gegroeid, waardoor de openbare 
ruimte inmiddels aan vernieuwing toe 
is. Afgelopen oktober heeft hierover 
besluitvorming plaatsgevonden en wordt 
er structureel 3,5 ton geïnvesteerd. Na de 
Sterflats in de Grote Waal worden nu ook 
Hoorn-Noord en het Venenlaankwartier 

vernieuwd. Er komt nieuwe bestrating, 
openbare verlichting, riolering en ook 
het aanwezige groen wordt opgeknapt 
dan wel vernieuwd. Het CDA Hoorn 
heeft hierbij succesvol bepleit dat er 
wel altijd nog mogelijkheden moeten 
zijn om individuele straten in Blokker en 
Zwaag aan te pakken. Met name waar 
herbestemming of herontwikkeling van 
panden en locaties staan te gebeuren, 
moeten er mogelijkheden zijn om ook 
de aangrenzende openbare ruimte direct 
aan te pakken. Door hierbij samen op 
te trekken kan meer kwaliteit gemaakt 
worden.

Tegelijkertijd heeft de fractie CDA Hoorn 
gedurende het jaar op beslissende 
momenten haar eigen stemgeluid laten 
horen. Via amendementen heeft CDA 
Hoorn het wezenlijke verschil gemaakt. 
Denk hierbij bijvoorbeeld aan het behoud 
van de 2e parkeervergunning voor de 
binnenstadbewoners en het behoud van 
gratis parkeren op alle zon- en feestdagen. 
Verderop in deze nieuwsbrief zullen ook 
Karin van ’t Klooster en Dick Bennis, 
ieder vanuit de eigen portefeuille, onze 
successen aan u presenteren. 

Ook in 2016 zullen wij ons stemgeluid 
laten horen. Mocht u ons hierbij willen 
ondersteunen dan kan dat altijd. Elke 
maandagavond om 20.00 uur staat onze 
fractiekamer in het gemeentehuis van 
Hoorn tot uw beschikking om relevante 
zaken goed door te spreken. Uw inbreng 
is meer dan welkom. Laat uw komst even 
weten via email d.oud@hoorn.nl of via 
telefoonnummer 06-19916364. De koffie en 
een luisterend oor staan voor u klaar.

Dirk Oud 

 
Het jaar 2015 is achter de rug. Een 
jaar dat vooral gekenmerkt wordt 
door de urgentie en concreetheid van 
het vluchtelingenprobleem. Waar 
we deze vluchtelingen voorheen 
slechts kenden van tv-rapportages uit 
Griekenland en italië, wordt nu ook 
Nederland geconfronteerd met het 
vluchtelingenprobleem. 

De Europese en Nederlandse regering 
hebben het vluchtelingenprobleem 
lang weggekeken. Te laat is ingezien 
dat een mengelmoes van politieke en 
economische vluchtelingen, geholpen 
door moderne communicatiemiddelen,  
massaal, volhardend en doeltreffend zich  
een weg weet te banen naar een veilig 
en beter leven in Europa. De aantallen 
van dit jaar, maar belangrijker nog de 
aantallen voor komende jaren zijn van 
dermate omvang en potentieel dat we 
geen afwachtende houding kunnen 

Dirk 
Oud

Fijn dat ik u 
weer eens kan 
informeren 
over mijn 
bevindingen 
in de 
gemeenteraad 
van Hoorn. We 
proberen dat 
natuurlijk altijd 
zo goed en veel 

mogelijk te doen, maar in de praktijk blijkt 
dat toch wat lastiger dan we zouden willen. 
Hoewel we ons hebben voorgenomen 
om dat toch wat vaker te gaan doen bv. 
middels een NieuwsFlits. Zoals u die ook 
heeft ontvangen n.a.v. ons succesvolle 
amendement m.b.t. het parkeren op 
zondag. Na zo’n anderhalf jaar begin je 
duidelijk wat beter je draai te vinden. Naast 
de toenemende dossierkennis, weet je ook 
beter hoe deel te nemen aan een debat of 
hoe zaken het beste aan de orde kunnen 
worden gesteld. En dan neemt ook direkt 
het plezier toe in het raadswerk.

Binnen mijn portefeuille spelen zich best 
veel zaken af, die heel zichtbaar zijn voor 
mensen. Bijvoorbeeld het bomenbeleid. 
Wij hebben in ons verkiezingsprogramma 
nadrukkelijk gesteld dat wij ons sterk 

maken voor passend groen in de wijken. 
En langzamerhand zie je inderdaad op 
verschillende plekken dat bomen die een 
straat zijn ontgroeid, worden vervangen. 
Sommigen vinden dat het niet snel genoeg 
gaat, terwijl anderen juist weer wel heel 
tevreden zijn. Het feit dat we dit niet van 
de daken schreeuwen ligt simpelweg in 
het feit dat dit een gevoelig onderwerp 
blijft. Over het algemeen zijn er net zo 
veel voorstanders als tegenstanders van 
het vervangen van bomen. Ook binnen 
dezelfde straat, waardoor het moeilijk is 
om unaniem succes te claimen. Vandaar 
onze terughoudendheid in de publiciteit, 
maar neem van mij aan dat ons beleid in 
deze nog fier overeind staat.

Ook op sportgebied is er veel aan de 
orde. Met name natuurlijk de geplande 
aanbesteding van de ijsbaan te samen met 
de 2 zwembaden.  
Een project waar wij bovenop zitten, zoals 
u wellicht ook in de krant hebt gelezen. 
Voortdurend vragen wij de wethouder om 
de voortgang en voorzien hem ook van 
de nodige input. Met als insteek dat we 
deze drie fantastische accommodaties op 
de best mogelijke manier blijven runnen. 
Dat het zwembad in Zwaag financieel 
misschien het minst attractief is voor 
een exploitant, is voor ons geen enkele 
reden om te tornen aan de drie meest 
belangrijke aspecten. En dat zijn de 

openingstijden, de tarieven en de gevolgen 
voor het personeel. Deze worden ook door 
het Bestuur van de Stichting Zwembaden 
Hoorn en de Vrienden van de Wijzend als 
meest belangrijk genoemd. Op dit moment 
kan ik helaas niet meer vertellen dan dit. De 
aanbestedingseisen zijn hét instrument om 
dit goed te regelen. in januari / februari zal 
hierover besluitvorming plaatsvinden.  

Recent was natuurlijk ook de bezuiniging 
op de subsidies aan de orde. Geen leuk 
onderwerp in de feestmaand van kadootjes 
uitdelen. Maar wel noodzakelijk om ook in 
de toekomst kadootjes te kunnen blijven 
uitdelen. Wij hebben ons ingezet om juist 
onze achterban hier goed uit te laten komen. 
Onze inzet was dan ook om het goede werk 
van bv. Stichting Speeldag en inloophuis 
Pisa waar mogelijk in stand te houden. 
Waarbij natuurlijk ook de langere termijn 
niet uit het oog mag worden verloren als 
het gaat om economische kansen voor onze 
regio. Uiteindelijk moet Hoorn ook voor de 
volgende generatie nog interessant zijn en 
blijven.

Wij hebben ons kritisch opgesteld als het 
gaat om voorzieningen in en rond het 
havengebied. Er is de laatste jaren al heel 
veel geïnvesteerd in dit gebied. Natuurlijk 
belangrijk voor de uitstraling van Hoorn, 
maar we moeten er voor waken dat er 
geen prestige-zaken een rol gaan spelen. 
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Een mantelzorgwoning kan in vele gevallen 
een uitstekende oplossing zijn om zorg-
vrager en zorgverlener dicht bij elkaar te 
laten wonen. Het college heeft de vragen 
beantwoord en toegezegd de vergunning, 
mits aan alle voorwaarden voldaan, binnen 
8 weken af te geven.
Ook hebben we aandacht gevraagd middels 
een brief aan het college voor de resul-
taten van een onderzoek dat door DUO is 
uitgevoerd naar de gevolgen van passend 
onderwijs. Deze nieuwe wet geldt sinds au-
gustus 2014 en houdt in dat ieder kind een 
plek moet krijgen op een school die bij hem 
of haar past, ook als er extra ondersteuning 
nodig is. Uit dit onderzoek blijkt
onder andere dat de extra zorg die kinderen 
met leer- en gedragsproblemen nodig heb-
ben, ten koste gaat van andere kinderen in 
de klas. 
Tevens blijkt uit het onderzoek dat 40% van 
de leraren niet weet wat er van hen in de 
klas wordt verwacht en valt op dat gemid-
deld 70% van de ondervraagden passend 
onderwijs geen goede oplossing vindt voor 
leerlingen met gedragsproblemen.
Het CDA is geschrokken van dit rapport en 
wilde van de wethouder weten of de uitkom-
sten van dit onderzoek representatief zijn 
voor Hoorn. 
De beantwoording gaf aan dat het college 
de signalen serieus neemt en de raad op de 
hoogte zal stellen van de uitkomsten van 
een onderzoek dat nu nog loopt. We houden 
dit scherp in de gaten!

Onze fractie heeft de afgelopen periode 2 
wilde moties ingediend. Dit is een motie 
waarvan het onderwerp niet op de raada-
genda staat, maar dat o.i. zo belangrijk is 
dat we er aandacht voor vragen.
Zo dienden we in juni een wilde motie in 
over het pleegzorgfonds. Binnen de provin-
cie Noord-Holland wonen bijna 800 kinderen 
in pleeggezinnen. Pleegzorg is daarmee de 
grootste variant in de jeugdzorg. in 2014 
ging het om 87 kinderen in de gemeente 
Hoorn. Pleegouders ontvangen van de 
overheid m.i.v. dit jaar via de gemeente- 
een vergoeding voor de basiskosten die 
voor het pleegkind gemaakt worden. Deze 
pleegzorgvergoeding wordt aan pleegou-
ders overgemaakt door de organisaties die 
in Noord-Holland pleegouders begeleiden. 
Het komt echter voor dat pleegouders extra 
kosten maken waarvoor de pleegzorgver-
goeding niet toereikend is. Voor deze kosten 
heeft de provincie in 2009 een ‘noodfonds’ 
opgericht. Dit fonds is ondergebracht bij 
het Nationaal Fonds Kinderhulp en heeft 
als naam: Kinderhulp Pleegzorgfonds N-H. 
Vanaf 2016 is het aan de gemeenten of zij 
een dergelijke voorziening willen creëren/
in stand houden voor de pleegouders. De 

financiën voor deze voorziening komen dan 
ook voor rekening van de gemeente; hier 
was in onze gemeente geen rekening mee 
gehouden binnen de begroting. Het CDA 
verzocht het college te onderzoeken wat 
de kosten voor de gemeente Hoorn zijn om 
het huidige Kinderhulp Pleegzorgfonds N-H 
in stand te houden. De motie werd raads-
breed aangenomen en inmiddels hebben 
we de toezegging van het college dat voor 
2016 de kosten zijn gewaarborgd.
Op 24 november diende CDA samen met 
D66 een wilde motie in die unaniem door 
de gemeenteraad werd gesteund. De motie 
riep op tot het vervolg van het project 
in control of Alcohol en Drugs. Ook werd 
het college gevraagd om samen met de 
Westfriese gemeenten het vervolg van het 
project af te stemmen en daar ook jonge-
ren zelf bij te betrekken.
Sinds 2013 werken de gemeenten uit 
Noord-Holland Noord, GGD Hollands Noor-
den, Brijder Jeugd en GGZ Noord-Holland 
Noord succesvol samen om het alcohol- en 
drugsgebruik onder jongeren verder terug 
te dringen. Zij doen dat met het program-
ma ‘in control of alcohol & drugs’. 
Het programma wil bijdragen aan het 
beschermen van de individuele gezond-
heid, het vergroten van sociale en maat-
schappelijke veiligheid en het terugdringen 
van nodeloze maatschappelijke schade en 
kosten.
Wij stellen dat om de drugsproblematiek 
aan te pakken een lokale en regionale aan-
pak nodig is en dat er mét jongeren wordt 
gesproken in plaats van óver jongeren. Het 
positieve effect van preventief beleid willen 
we nadrukkelijk terug zien in het regionale 
uitvoeringsprogramma. Bij de opstelling 
van het plan willen we dat  jongeren hierbij 
worden betrokken. Deze motie is ook in 
andere gemeenten in Westfriesland inge-
diend. U heeft er vast meer over gelezen in 
de pers.

Daarnaast hebben we het college een brief 
gestuurd met daarin een aantal vragen 
over eenzaamheid, een groot maatschappe-
lijk probleem. Dit zal een van de speerpun-
ten worden waar we ons de komende tijd 
zeer sterk voor zullen inzetten.

Tijdens de raad- en commissievergaderin-
gen blijven we o.a. alert op de positie van 
mantelzorgers, de veranderingen binnen 
de huishoudelijke hulp, de ontwikkelingen 
binnen de gebiedsteams en de organisatie 
rondom WerkSaam. 

Tot slot wens ik u heel fijne feestdagen en 
alle goeds voor 2016!

Karin van ‘t Klooster

Karin van ‘t Klooster: zorg en welzijn 
onze grote zorg !

Vanuit de portefeuille zorg en welzijn en 
onderwijs heeft het CDA de afgelopen 
periode voor een aantal dingen aandacht 
gevraagd.
Zo hebben we een brief geschreven aan 
het college waarin we opriepen tot ver-
soepeling van de regels omtrent de bouw-
vergunningen voor mantelzorgwoningen. 
Ons bereikten berichten dat aanvragen 
voor een dergelijke woning soms moei-
zaam verlopen. We hebben ervoor gepleit 
dat de gemeente deze aanvragen snel en 
adequaat afhandelt. Ook hebben we het 
college gevraagd deze nieuwe vorm van 
zorg sterk te promoten.  

Wij hebben de roep om een vernieuwde 
Rede van Hoorn dan ook niet ondersteund. 
Jammer is dat ons alternatief voor de Witte 
Vloot vooralsnog geen steun krijgt binnen 
de raad. Ook m.b.t. het Oostereiland zijn 
we kritisch. Een prachtige accommodatie 
natuurlijk, maar er hangt ook een fors 
prijskaartje aan. Blij werden we dan ook 
dat onze oproep, samen met de SP, aan het 
Filmhuis en het Museum van de 20e Eeuw 
niet aan dovemansoren was gericht. Zij 

hebben uiteindelijk ingestemd om bij de 
vervanging van het LED-scherm niet op hun 
volle pond van € 75.000 te blijven inzetten, 
maar met ongeveer de helft genoegen te 
nemen. Een goed gebaar.

Kortom, wij doen voortdurend ons best om 
iedereen te laten weten dat er meer is in 
Hoorn. Mocht u de boodschap echter niet 
vaak genoeg horen, aarzel dan niet om 
contact op te nemen. Uiteindelijk zitten wij 

niet voor ons zelf in de raad maar voor u.

Als laatste wil ik hierbij van de gelegenheid 
gebruik maken om u fijne kerstdagen toe 
te wensen en een heel gezond en gelukkig 
Nieuwjaar.

Groet, Dick Bennis 
Tel. 06-53805090 
mail: dick.bennis@hoorn.nl
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CDA klimaatbijeenkomst met Jan Visser en 
Jitske Haagsma groot succes!
Donderdag 17 september organiseerde 
het bestuur een klimaatbijeenkomst in de 
Plataan, waarbij gekeken werd naar het 
klimaat zelf. Dit gebeurde onder leiding 
van Jan Visser, weerman van Radio en TV 
Noord-Holland RTVNH. Vervolgens ver-
telde Puur Hoorn over de plannen om van 
Hoorn een klimaat neutrale gemeente te 
maken.  Als laatste nam Jitske Haagsma, 
lid van de Statenfractie van het CDA 
Noord-Holland het woord om te vertellen 
wat de plannen van de provincie zijn om 
zuinig met het klimaat om te gaan. 
Jan Visser trapte de avond af met een 
presentatie over het klimaat, waarbij 
de Noordpool centraal stond. Dit gebied 
is erg gevoelig voor veranderingen van 
het klimaat. Als het klimaat verandert 
zal dit op de noordpool het snelst tot 
uiting komen. Meetresultaten,  kaar-
ten en satelliet foto’s  waren voor mij 
indrukwekkend vooral de foto’s waarop 
te zien was hoe sterk het noordpoolijs in 
de afgelopen jaren is gekrompen. Dit laat 
zien dat wij nu nog de kans hebben om 
het tij te keren. Mogelijkheden om deze 
verandering te realiseren 
moeten vanuit ons komen. 
Daarbij kun je denken aan 
initiatieven om woningen 
beter te isoleren, wanneer 
je dit met de hele straat wil 
doen zou de prijs ook omlaag 
kunnen. Dit is waar Puur 
Hoorn op inspeelt, zij willen 
in 2040 een klimaatneutrale 
stad realiseren. Om dit te 
bewerkstelligen bieden zij on-
dersteuning aan initiatieven 
die door bewoners worden 
aangedragen. Het isoleren 
van een woning is niet de 
enige manier om dit doel te 
bereiken, je kan ook denken 
aan bekleding van muren 
met bijvoorbeeld zonnepanelen. 
Het klimaat eindigt niet bij de grenzen 
van de gemeente, omdat het belangrijk 
is om goed en duurzaam met het milieu 
om te gaan zijn er meerdere en grotere 
instanties nodig om dit te bereiken. De 

provincie wil graag dat 
energie zuinig wordt op-
gewekt, windmolens zijn 
in ons klimaat daarvoor 
een uitgelezen mogelijk-
heid. Het vinden van een 
geschikte plek van de 
windmolens is een lastige 
klus, niet iedereen zit te 
wachten op een wind-
molen in zijn achtertuin. 
Jitske Haagsma houdt zich 
in de Provinciale Staten 
hiermee bezig.  Zoals ze tij-
dens de vergadering al zei 
“Die windmolens komen 
daar kunnen wij niet om 
heen”.  Zij vertelde daarbij 
dat lang niet iedereen 
negatief tegenover wind-
molens staat, daarom zal zij de meningen 
van de voor- en tegenstanders goed in 
overweging nemen bij het kiezen van een 
geschikte locatie.  Een laatste initiatief dat 
door Jitske werd genoemd en ook hier het 
noemen waard is, is een samenwerking tus-

sen de Hermitage in Amsterdam en 
de Hortus Botanicus. Het teveel aan 
warmte dat de Hermitage door be-
zoekers krijgt wordt naar de Hortus 
geleid om daar de tuinen te verwar-
men. Niet alleen geeft dit een win-

win situatie 
voor beide 
partijen, 
bovendien is 
dit goed voor 
het milieu. 
Hoewel het 
klimaat aan 
verandering 
onderhevig 
is, heeft deze 
avond mij 
laten zien 
dat het tij te 
keren is.  

Linda Dekker

De advertentie die het CDA Hoorn voor de 
klimaatbijeenkomst heeft geplaatst.
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Van uw 
penningmeester:

Taart en bloemen voor Vronie de Lange uit Zwaag

Op 17 september organiseerde het 
bestuur een informatieavond over 
klimaatverandering in De Plataan. 
inhoudelijk een heel interessante 
avond. Jammer dat er zo weinig leden 
waren. i.v.m. die avond is de volgende 
Algemene Ledenvergadering begin 
volgend jaar. 
in die vergadering zal ik een toelich-
ting geven over de financiën in 2014 
en de begroting voor 2016 aan u 
voorleggen. 
De kascontrolecommissieleden, dhr. 
A. Strik en dhr. S. de Boer, hebben in-
middels de kas gecontroleerd. Mocht 
u voor de komende ALV in 2016 meer 
willen weten over de CDA financiën? 
Neemt u dan contact op met onderge-
tekende. Mijn gegevens staan achter 
op deze nieuwsbrief. 

Met een hartelijke groet van 
Marian van 
Berkum-
Schouten.

Uitslag prijsvragen jaarmarkt Blokker
Uitslag prijsvragen van de 
jaarmarkt in Blokker
Tijdens de drukke jaarmarkt op 29 
augustus j.l. had het CDA een prijsvraag 
voor de kinderen en een voor de volwas-
senen uitgeschreven. Voor beide vragen 
kon men twee bioscoopbonnen winnen. 
De kinderen konden raden hoeveel stui-
terballen er in een glazen pot lagen. Het 
juiste aantal was: 126. 
De winnares is de zevenjarige Sanne 

Het bestuur en de fractie van CDA 
Hoorn zetten regelmatig vrijwil-
ligers in het zonnetje. Vrijwilligers 
zijn onmisbaar in onze samenle-
ving; voor en achter de schermen 
wordt enorm veel werk verzet. Dit 
keer viel de eer toe aan Vronie de 
Lange uit Zwaag.
Mevrouw De Lange is al vele jaren 
een zeer betrokken en trouw 
vrijwilligster.

We geven hier een opsomming:
Al 30 jaar is Vronie actief bij het 
jaarlijkse Ziekentriduum in Zwaag 
als verzorgster van de gasten. 
Zo’n 25 jaar actief bij de Zonne-
bloem, waarvan enkele jaren als 
voorzitster. Het ziekenbezoek ziet 
Vronie als zeer mooi werk.
Daarnaast is Vronie al 30 keer mee 
geweest met een Zonnebloem 
vakantie, en is bijna 25 jaar lid van 

V.l.n.r. Ben Bontan, Karin van ‘t Klooster, Vronie de Lange en haar man.

het kerkkoor.
Vronie is ruim 30 jaar mantelzorg-
ster geweest voor een alleen-
staande dame.
Al met al een indrukwekkende 
lijst! Reden voor CDA Hoorn om 
Vronie met een bos bloemen en 
een lekkere taart te verrassen.

Entius uit Medemblik. Zij was zo blij met 
de prijs. Ze had nog nooit wat gewon-
nen.  Mevrouw Karin de Paauw-Gerlings 
wist bijna het aantal inwoners per 1 
januari 2015 te raden. Dat waren er: 
71.880 inwoners van Hoorn. Fractievoor-
zitter Dirk Oud heeft de prijs bij haar 
thuis gebracht in De Risdam. De opa 
van Sanne Entius kwam de prijs ophalen 
voor dat de fractievergadering begon zo-
als u ziet op de foto omringt door Dirk, 
Dick, Karin, Ben en Anja.
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colofon

het bestuur
Voorzitter: Léon Schaaf
Zuiderhout 60, 1695 AW Blokker. Tel. 0229 - 218302
E-mail: l.schaaf@ziggo.nl
Secretaris:  Linda Dekker
Paardeweide 49, 1689 MC Zwaag. Tel. 06 - 22 11 50 63
E-mail: lcmdekker@gmail.com
Penningmeester:  Marian van Berkum-Schouten
Krijterslaan 68, 1689 EN Zwaag. Tel. 0229 - 237470
E-mail: mjs.van.berkum-schouten@quicknet.nl
Bestuurslid:  Ben Bontan
Opkamer 3, 1689 DE Zwaag. Tel. 0229 - 217282
E-mail: benbontan@planet.nl

De Fractie
Fractievoorzitter: Dirk Oud
Krijterslaan 10, 1689 EM Zwaag.  Tel. 06 19 91 63 64 
E-mail: dirkoud@hotmail.com
Fractielid:  Karin van’t Klooster
Smaragd 21,  1625 RE  Hoorn. Tel. 0229 - 240857
karinvtk@quicknet.nl
Fractielid:  Dick Bennis
Zuiderhout 57, 1695 AT  Blokker. Tel. 0229 - 232806
dick.bennis@kpnmail.nl
commissielid:
Anja Eskes, Bangert 31, 1689 CL Zwaag. 
Tel. 0229 - 262450
E-mail: anjaeskes@hotmail.com
commissielid:
Ben Bontan, Opkamer 3, 1689 DE Zwaag.
Tel. 0229 - 217282
E-mail: benbontan@planet.nl

Wethouder
Michiel Pijl
Vredemaker 115, 1689 WS  Zwaag.
Tel. 06 31 02 88 45
E-mail: m.pijl@hoorn.nl

eindredactie
Ben Bontan
Opkamer 3, 1689 DE  Zwaag, Tel. 0229 - 217282
E-mail: benbontan@planet.nl

Deze CDA nieuwsbrief is een uitgave van het CDA Hoorn.
Deze uitgave wordt een aantal keren per jaar verspreid 
naar alle leden en andere belangstellenden.
Leden ontvangen de nieuwsbrief gratis.
Kijk ook op www.cda-hoorn.nl, www.cda.nl of cdanh.nl

www.cdahoorn.nl

Het CDA Hoorn 
zoekt nieuwe leden..!

CDA Hoorn

Dirk Oud,
Fractievoorzitter

Karin van’t Klooster, Fractielid

Michiel Pijl, Wethouder

Bent u geïnteresseerd in wat er om u heen 
gebeurt? Twijfel dan niet langer; de politiek 
is iets voor u. 
Wij zijn een vereniging voor mensen zoals u. 
Mensen die graag meedenken over de toe-
komst. Als lid steunt u de christendemocratie 
en kunt u actief meewerken om deze in stand 
te houden. 
U bent dan betrokken bij de dagelijkse gang 
van zaken in de partij. Elk CDA-lid heeft 
spreek- en stemrecht in de gemeentelijke 
afdeling, de provinciale afdeling en tijdens 
het landelijk Partijcongres. U kunt dus over 
alle onderwerpen die in stemming komen 
meebeslissen.
Elk CDA-lid kan zich namens het CDA ver-
kiesbaar stellen voor de gemeenteraad, de 
Provinciale Staten, Eerste en Tweede Kamer 
en het Europees Parlement. 
Uiteraard hanteert het CDA een selectiepro-
cedure om de meest geschikte kandidaten te 
selecteren. 
Met uw kennis kunt u een belangrijke bij-
drage leveren aan het denken over en werken 
aan de toekomst van onze gemeente.

Voor € 70,- per jaar bent u lid van het CDA. 
U kunt ook kiezen voor een proeflidmaat-
schap om eerst kennis te maken met het CDA 
voor slechts € 19,95. 

Stuur uw info naar:
cDa, antwoordnummer 1700, 2501 WB  
Den haag (postzegel niet nodig!)

Aanmelden via het internet kan natuurlijk 
ook: www.cda.nl/lidworden

Hoorn

Geachte lezers,
Vanwege de hoge kosten voor het drukken van de nieuws-
brief zullen ook wij moeten kiezen voor het alleen digitaal 
verspreiden van deze nieuwsbrief. Alleen voor diegenen 
die niet de beschikking hebben over een computer zal nog 
een “papieren versie” worden uitgebracht. Geeft u dus 
vooral uw emailadres op, dan krijgt u deze nieuwsbrief 
per mail toegezonden. Graag even een mailtje naar de 
redactie: benbontan@planet.nl
Op www.cda-hoorn.nl kunt u de nieuwsbrief in 
PDF formaat ook downloaden. 

Hoorn

Als u klachten heeft over uw woonom-
geving, bijvoorbeeld over zwerfvuil, straatverlich-

ting of een kapotte stoep, dan kunt u bellen met de 
Buitenlijn van de gemeente Hoorn. 

Dat kan op telefoonnummer 252555. 
Uiteraard kunt u ook altijd de fractieleden van het 

CDA benaderen.

Dick Bennis, Fractielid


